
Zápis z jednání 37. schůze KŽP obce Vestec 
konané od 09.00 v úterý 08.06.2023 

 
Přítomní členové: 
Ing. Miloš Koc 
Miroslav Pašek 
Ing. Roman Fritschka 
Mgr. Jana Železná 
Kateřina Šedivá 

Omluvena: 
Barbora Addison, MSc.  
Hosté: 
Tibor Švec, starosta 
Jaroslav Skřivan 

 
 
Program: 

1. Kontrola předchozích úkolů komise 
- Aktualizace údajů webové stránky KŽP na www obce (Koc, Fritschka, Pašek, Šedivá) 
- Naučná stezka stromů – realizace (Addison, Železná) 

2. Údržba a změny zeleně (Fritschka) 
3. Nabídka spolupráce neziskové organizace Sázíme stromy, z.ú. 
4. Různé 

 
 
Probíhající úkoly: 
 
Úkol č. 6: Sledovat výskyt invazivních rostlin (dle ročního období) 
Švec: Křídlatka je zlikvidována (u Alberta, Werichova) 
 
Úkol č. 18: Zelená páteř 
Fritschka: Mokřad u cyklostezky na Hrnčíře projednáme ještě s majitelem, Agro se vyjádřilo 
vstřícně k vynětí s osazovaných ploch, předpokládáme vytvoření klidového místa pro zvěř 
s osázením keři 
 
Úkol č.26: Keřové patro u MŠ, (u cyklostezky k Jesenici, od VR k ČOV, k Hrnčířům, Alej 
svobody, náves apod.) 
Koc: Obdržel jsem nabídku od neziskové organizace Sázíme stromy z.s., která by se dala 
využít na výsadbu keřů. Financování zajišťují sponzory, které si shánějí sami. 
Řízek se ze schůze omluvil, ale doporučuje projednat na KŽP. 
Skřivan: Výsadba není takový problém jako následná péče. 
Švec: Nemám o tom žádné informace, předejte kontakt na domluvení schůzky. 
  
Zamezit přístup veřejnosti do nepřístupných míst za rybníkem vysazením vyšších trnitých 
keřů. Trvá 
  



 
Úkol č.32: Naučná stezka stromů 

Zodpovídá: Železná, Addison, Koc 
 
Addison vložila nové údaje, zpracovala a zaslala nový souhrn připomínek a dotaz:  
 

- Připomínky k www Dendrostezky: Koc: Připomínky projednám se správcem webu 
- Lze vyrobit QR s českým a latinským názvem a odkazem na www stránku 

Švec: Uděláme dvě tabulky s QR kódem a s číslem a jménem stromu zvlášť 
Železná: Poptám nejvhodnější typ písma u typografa 

- Na úvodní stránce nemáme text Koc: Poptám Trnku, který projekt začal 
- Co vznikne na pozemku Vestecká Nezvalova č.p.95  

Švec: Komunitní centrum – dětská skupina a péče o seniory, sad se zachová 
  
 
Úkol č.36: Webová stránka KŽP na www obce vykazuje neaktuální a neuspořádané údaje 
Aktualizace WWW – Výměna a uspořádání aktuálních informací na webu obce 

Zodpovídá: Koc (Haladová zeleň Fritschka) 
 
Švec: U stránky bioodpadu navrhuje úpravy – zapracuje Fritschka 
 
Úkol č. 33: Zpracování jednoduchých informací v bodech o: 

- plochách umožňujících pohyb psů bez vodítek 
- povinnostech mít psa na vodítku, sběru exkrementů, čipování ad. 
- výslovná omezení při ochraně zvěře, základní normy a zákony, které to upravují 

Zodpovídá: Pašek, úkol trvá 
 
 
Úkol č. 35: Zpracování jednoduchých informací v bodech o: 

- hluku, aktuální hodnoty pro vnitřní a vnější prostory obytných domů 
- aktuální hodiny klidu v obci podle obecní vyhlášky a jejích novel/změn  
Zodpovídá: Šedivá, úkol trvá 
 

Různé: 
 
Koc: Popelnice na kovy je u OÚ věčně přeplněná 
Úkol č.37: Koc projedná řešení s TS 
 Koc: 5.4.2023 telefonicky: TS Kvítek zdvojnásobí svoz 
 Červená popelnice 7.6.2023 opět přeplněná plechovky vedle. 
 
Koc: Zvyšuje se nepořádek okolo prodejny Albert 
Švec: Vyčerpali jsme všechny možnosti, zbývá už jen nahlášení policii. 
  



 
Projekt na umístění lavičky, případně herního prvku do trojúhelníku u kontejnerů mezi ulicemi 
V Úhoru, U Hrnčíř a V Březí, tj. přes ulici od staveniště. 
Švec: Realizace proběhne příští rok, letos zpracujeme projekt, který projedná Fritschka se 
Železnou. 

 
Fritschka: Z důvodu péče občanů o zeleň, která je na obecních pozemcích (týká se to hlavně 
pozemků před domy) umožňujeme uzavřít Smlouvy o údržbě zeleně na obecních pozemcích. 
Z nich například vyplývá, že TS jim na uvedených pozemcích nebude do zeleně zasahovat, 
budou mít ale povinnost se o ně pravidelně starat. 
 
Další termín schůze KŽP: 14.9.2023 v 9:00 hod. na OÚ    
   
Zapsal: Koc 


